
     

  
  

Samenvatting en afspraken van de vergadering dinsdag 11 februari 2025. 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter,  Auke v.d. Kooi, Hilbrand de Jong, Corrie Kool(secr), Karla 
van Leersum, Alexander Hendriks, Rienk Bouma en Jappie Borger (versl) 
 
Gasten : Linda Tjoelker en Nelia Vos, zij is vanaf dit jaar onze begeleidend medewerkster  
Afwezig: Johan Kootstra 

   Martin Schaper, mk 
             
 

1. In deze eerste vergadering van het nieuwe jaar heet de voorzitter ons welkom en opent 
de vergadering.  
  

2. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

3. Kennismaking met Nelia Vos. 
Nelia Vos is vanaf januari onze begeleidend medewerkster vanuit de gemeente. Zij en 
wij stellen ons middels een voorstel rondje aan elkaar voor. We hopen op een 
plezierige en goede samenwerking. 

 
4. Mededelingen en ingekomen stukken 

Jelle Nutma heeft het huishoudelijk reglement zoals in de vorige vergadering is 
afgesproken aangepast. Deze wordt door de leden vastgesteld. 
Maandag 24 februari heeft het DB van de Advies Raad een gesprek met wethouder 
Brinkman. 
Karla en Corrie hebben een gesprek met Anita Scheeringa. Tijdens de volgende 
vergadering komen zij hierop terug. 
Bert Veerman is de teamleider Ruimte en Sociaal Domein. 
 

5. Samenvatting/verslag 10 december 2024 
Het verslag van 10 december 2024 wordt onveranderd vastgesteld. 

 
6. Beleidsregels éénverdienersproblematiek 2022-2024 

Het gaat in Achtkarspelen om 13 gezinnen. Suska houdt zich hier verder mee bezig. Er 
zijn verder geen vragen of op- en aanmerkingen. 
We geven hierover een positief advies. 
 



7. Presentatie, uitvoeringsprogramma Wonen, Welzijn en Zorg. 
Linda Tjoelker geeft door middel van een presentatie een beeld over hoe het 
programma tot stand is gekomen en door wie het is ontwikkeld. Ook geeft zij een 
heldere uitleg over hoe de uitvoering in grote lijnen verloopt.  
In onze vergadering van  9 april hebben we hier met Albert Taay ook over gesproken. Dit 
is hierop een goede aanvulling zodat het uitvoeringsprogramma Wonen, Welzijn en Zorg 
ook voor ons helder blijft. 
Enkele knelpunten die vooral spelen zijn o.a. de toenemende zorgvraag maar ook de 
vergrijzing die toeneemt. Daarbij neemt het aanbod in de zorg niet toe.  De verwachting 
is dat de tekorten in de zorg af zullen  nemen. 
Het doel is echter altijd nog om “Kwetsbare inwoners “ zolang mogelijk thuis  of weer 
zelfstandig thuis in een passende woning en woonomgeving  te houden/ krijgen, met 
een sterke sociale basis en aanvullende zorg en ondersteuning . 
De uitvoering en planning is lastig n te schatten. Zodra er aanpassingen naar de raad 
gaan zullen wij hiervan op de hoogte gesteld worden. 
De voorzitter bedankt Linda Tjoelker voor de verhelderende presentatie. 
 

8. Urgentie verordening . 
Jappie Borger geeft d.m.v. een presentatie een beeld met betrekking tot de urgentie 
verordening. Deze urgentieverordening wordt centraal aangestuurd vanuit de gemeente 
Leeuwarden. Dit heeft als voordeel, dat de uitvoering voor de kleinere Friese 
gemeenten een stuk goedkoper is. Alle Friese gemeenten werken hieraan mee. 
De planning verloopt als volgt: 
De tervisielegging van de verordening zal plaatsvinden tijdens week 11 t/m 17 
De besluitvorming in alle 18 Colleges, start in week 24(juni) t/m week 29. 
De besluitvorming door de 18 Gemeenteraden vindt plaats in week 36 t/m 
41(september)  
 

9. Het Protocol Website en Facebook. 
Jelle Nutma heeft dit protocol opgesteld. Dit wordt positief door de vergadering 
ontvangen en daarmee vastgesteld. 
 

10. Jelle, Corrie doen verslag van het overleg met de federatie van dorpsbelangen. Door 
middel van een presentatie hebben zij en Johan Kootstra een beeld geschetst van de 
werkzaamheden van de Advies Raad. Dit werd door de aanwezige dorpsbelangen 
positief ontvangen. 
De volgende vergadering kunnen we uitvoeriger bespreken hoe we het contact met de 
dorpsbelangen meer kunnen structureren. Bijvoorbeeld namens de Advies Raad een 
contact persoon aanstellen?  
 
Welke organisaties kunnen wij eventueel als Advies Raad bezoeken? 
-Radarwerk,  Jeugdwerk(verschillende dorpen), Kearn, “De Bosk” in Harkema, 
Het Stationnetje (Buitenpost en Surhuisterveen), de Kruidhof. 
MOA, waaronder Moai skjin (schoonmaakbedrijf in Surhuisterveen 



 
-Verschillende instellingen voor dagbesteding zoals bijv. “Ot en Sien” 
De Pastorie in Kootstertille(drukkerij), Altyd Wolkom Harkema, Zus&zo Buitenpost, 
Zorgboerderij De Witrik Twijzelerheide, zorgboerderij Bezigh Kootstertille, ’t Fean 
Surhuisterveen. 
-Radarwerk, SOKS, de voedselbank, kerken, Parkinson café(Buitenpost) 
-Tiko KDV en BSO, in de meeste dorpen van Achtkarspelen 
  Vandaag kinderopvang Boelenslaan 
Zijn er aanvullingen dan komen deze erbij. 
 

11. Rondvraag. 
Er zijn geen vragen.  
Jelle Nutma sluit de vergadering om iets voor negenen.   
De volgende Advies Raad is dinsdag 11 maart 
 
Afspraken : 
 
• Corrie stelt een positief advies op m.b.t. “Beleidsregels éénverdienersproblematiek 

2022-2024 
• 24 februari Afspraak DB en wethouder Brinkman 
• Karla en Corrie doen verslag van gesprek met Anita Scheeringa tijdens de volgende 

vergadering 


